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Abstract 

In this thesis the concept of the axial engine was studied and a new design of the 

axial engine was proposed.  

The whole engine was modeled in computer aided design (CAD) software 

(SolidWork). 

The tribological problem of the main bearing (connecting rod bearing) which 

modeled previously was studied and all the calculations  related to that bearing 

such as the load that can support and the pressure distribution through its lubricant 

film were modeled in CAE software (MATLAB). 

It was concluded that this unique engine configuration includes many properties 

such as high power to the weight ratio and the ability to be variable compression 

ratio engine and also from MATLAB calculations that the optimum piston 

diameter for this model is 6.2cm.   
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 التجريدةة
 ةةذهة لاطجوحةةتمتةدر سةةمفهومة امحجكة امحورىةوتمة قلج حةنموزجةجيريةاهذفىةهةة

ة(.SOLIDWORKSة)بو سطةة حيةبج مجة الصميمةبمساعيدة احاسوبةتمةرسمة جز ءة امحجك امحجكةة

ة(محممةعمودة امجففةة)تمتةدر سةة اممشكةةة الج ريواوجيةة املتككةةباامحممة اجريسىةاكمحجكةةةةةةةةةة
 ماةتمةحسابة احممة ازىةرمشكة اةرلحمكهة ه ة امحممةوتوزرية الضغة خلاةطيكةةةزرتة امحممةوزالةة

ة(.MATLAB)باسلخي مة حية ايج مجة اهنيسيةةبمساعيدة احاسوب

ةةةةةة كصتة هذة لاطجوحةة اىة اة ه ة انووةمكة امحج ااةرملازةبيتعة اخصارئةمممة رتففاوةنسيةةة
 ماة نهةقفابمةلااةرصيبةمحجكةزوةنسسة نلضااةة.ة اكيردة اىة اوزاةبكمكفارنةةمية امحج ااة لا جى

ة اىة اةقطجة امشيبة لامممةاهه ة انموزجةة(MATLAB)ة ماةتوة الوصمةباسلخي مةبجنامج.ملتيدد
ة.6.2cm وةة

 


